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IMKERSBOND VAN DE LLTB 

Van het hoofdbestuur 
K. Ridderbeks 
De volgende onderwerpen zijn tijdens de vergadering van het 
van 28 februari 1994 ter sprake gekomen: 
• Het bestuur stelt zich positief op ten opzichte van eenheids- 
glas voor honing. Hieraan zitten nog veel haken en ogen, 	151 
maar het streven naar één pot wordt onderschreven. 
• Van gedachten wordt gewisseld over een eventuele attentie 
hij gelegenheid van 60-jarige lidmaatschappen. Uitgezocht 
zal worden wat de kosten hiervan zullen zijn. Zodra hierover 
meer bekend is zullen de secretarissen van de afdelingen 
worden geïnformeerd. 
• De nieuwe regels inzake het grensoverschrijdend 
bijenverkeer zijn nog steeds niet volledig bekend. Naar 
aanleiding van de oproep in het maandblad van januari aan 
imkers die voornemens zijn om met bijen of produkten de 
grens over te gaan hebben zich vijf imkers gemeld. Zodra er 
meer duidelijkheid is over deze richtlijnen zullen deze imkers 
benaderd worden en zal bekeken worden of er voorlichtings-
bijeenkomsten voor de leden georganiseerd moeten worden 
in de regio's. 
• Er is een diaserie over Amerikaans vuilbroed aangeschaft 
en aan de Werkgroep Ziektebestrijding in bruikleen gegeven. 
• Verslag wordt gedaan van de gehouden demonstratie in 
Brussel op 24 januari, waarbij aandacht werd gevraagd voor 
de problemen van de Europese imkers. Als gevolg van het 
feit dat de Bond pas erg laat hierover werd ingelicht, namen 
vanuit de Bond hieraan 'slechts' vier personen deel. Het 
bestuur betreurt dit omdat men het idee heeft dat wanneer 
men eerder tot werving over had kunnen gaan er vanuit 
Limburg erg veel imkers meegereisd zouden zijn. 
• Als gevolg van de wateroverlast in december hebben drie 
imkers zich gemeld met schade aan bijen en kasten. Alle 
imkers zijn verzekerd via de Honingzemerij, deze verzeke-
ring dekt ook schade als gevolg van overstromingen. 
• Momenteel is het voor leden die in de loop van dit jaar lid 
worden niet mogelijk om zich tussentijds te verzekeren. Dit is 
een gevolg van het feit dat de administratiekosten hiervan te 
hoog zijn. Nagevraagd zal worden of hiervoor toch niet een 
constructie bedacht kan worden. 
• De afdelingssecretarissen hebben inmiddels een schrijven 
ontvangen met het verzoek om in hun afdeling na te gaan of 
er nog geïnteresseerden voor cursussen zijn. 
• Kennis werd genomen van de verslagen van de vergade-
ringen van de Regiobesturen. 
• De Regio Midden zal een voorstel uitwerken voor een 
grotere activiteit van de Bond. Gedacht wordt aan een hele 
dag waarvoor drie sprekers uitgenodigd zullen worden. 

nauwelijks haalbaar is in eenheden van minder dan 100.000 
stuks. 
• Een eigen potdeksel (voor honing) is mogelijk wel te 
realiseren bij grotere uniformiteit in potten en in voldoende 
hoeveelheden per bestelling. 
• De bestrijdingsmiddelencommissie streeft naar een op korte 
termijn te houden bijeenkomst die helaas in 1993 niet kon 
doorgaan, 

Excursie 
Nadat voorzitter Hollander deze in goede sfeer verlopen 
vergadering had gesloten en men samen de lunch had 
gebruikt, werd een bezoek gebracht aan het lid van de bond 
met het grootste aantal bijenvolken. Dit is de heer Jacobs uit 
Raalte, die in enkele jaren z'n hobby heeft uitgebouwd tot 
een compleet bedrijf'. 'De ImmenhoF met een capaciteit van 
240 bijenvolken. In het kader van dit artikel over de alge-
mene vergadering van de Imersbond voert het te ver uit-
gebreid in te gaan op allerlei aspecten van dit bedrijf. We 
willen dan ook volstaan met het geven van enkele algemene 
indrukken. Mogelijk is dit ook voor de redactie van het 
maandblad aanleiding om er nog eens nader op terug te 
komen. 
• De heer Jacobs streeft naar het kweken van een bij die 
weinig of niet ge‘oclig is voor de aantasting van de 
varroamijt. Daartoe wordt geselecteerd uit een drietal lijnen 
die onderling worden gekruist om zodoende te komen tot een 
eigen lijn met kenmerken die het beoogde doel zo goed 
mogelijk benaderen. 
• Bij het zoeken naar de juiste werkwijze wordt gebruik 
gemaakt van de kennis en ervaring van wetenschappers die 
op dit terrein kunnen adviseren. Ook praktijkervaringen van 
collega-imkers worden hopelijk op prijs gesteld. 
• De grote omvang van het bedrijf vergt een zo efficiënt 
mogelijke werkwijze. Dit heeft er onder meer toe geleid dat 
bijvoorbeeld het vervoer van de bijenkasten van en naar de 
transportwagen, volledig is gemechaniseerd. Het slingeren 
van de honing gebeurt op zeer praktische en efficiënte wijze, 
waarbij mankracht tot een minimum blijft beperkt. Al met al 
een interessant bedrijf van een ins ons land weinig voor-
komende omvang, met een doelstelling die het lezen van ons 
maandblad zeker zal aanspreken. Immers wie wil niet graag 
de varroamijt beheersen zonder gebruik van chemische 
middelen? We wensen de heer Jacobs veel succes met zijn uit 
de hand gelopen hobby en hopen voor hem en alle andere 
imkers dat hij met zijn kweekdoel op de goede weg is. 
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